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SKOLEBESTYRELSESMØDE 
Mandag den 30.09.2024 kl. 18.50 
 
Fravær/afbud: Sanne Mortensen 
Til stede: Helle Pallisgaard Thulstrup, Henrik Uhd Pagaard, Jakob Dyreby, Jens Villesen, May Løw 
Aggerholm, Tanja Hviid, Dorthe Brødbæk, Anette Vestby og Maria Mensbo 
Elevrepræsentanter: Thea Villesen og Ida Futrup Bak. 
Referent: Maria Mensbo  

 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af referatet samt underskrifter 

 
2. Meddelelser 
 

a) Skoleledelse: 

• Inklusionshandleplan 

Segregeringsprocenten skal ned og derfor skal skole- og 

dagtilbud lave en handleplan. Vi skal fortsat være gode til at 

opdage de børn der har udfordringer og skabe rammerne for 

deltagelsesmuligheder i et alment tilbud. 

Vi har set nærmere ind i trivselsundersøgelsen, hvor vi kan se, 

at flere børn på skolen er nervøse for at stille sig op foran andre 

børn og fortælle/fremlægge. Dette sætter vi fokus på. 

Vi har sendt 2 lærere på AKT-kursus, som strækker sig over de 

næste 3 år. 

b) Formanden: 

• Intet nyt 

c) Elevrådet: 

• Elevrådsdag i Folkets Hus (emner som sikre skoleveje, 

ensomhed, biblioteket mm.) 

d) Bordet rundt (større orientering oplyses ved mødets start) 

• Ingen emner 
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3. Punkter til drøftelse 
 

a) Drøftelse af ”skærmpolitik” (se bilag) 

• Hvordan skal skærmen bruges i SFO-tiden?  

• Hvad bliver børnene eksponeret for? 

• Ønske om rammer og pædagogiske overvejelser for gamer-dag 

med hensigt for at styrke det online sociale fællesskab. 

• Et emne til vores fælles møde mellem bestyrelse, elevråd og 

skolens personale. 

b) Evaluering af mødet med trivselsrådene 

• Tidspunktet for mødet lå godt. 

• God og positiv stemning. 

• Godt at få tid til at planlægge og fastsætte datoer. 

• Nok med 2 repræsentanter fra skolebestyrelsen. 

c) Evaluering af forældremøde 

• Vi gør det på samme måde næste år; 

0. kl. Et meget begrænset fremmøde, men ellers et godt møde 

med mange praktiske ting, som de fremmødte besluttede. 

1. kl. Der blev sat ord på hvorfor Tina var sat på klassen. Der 

havde været en generel bekymring blandt klassens forældre 

for at klassen var udfordret, men det blev forklaret på en god 

måde, nemlig at det var som en ekstra ressource til en god 

opstart. Der var et godt fremmøde. 

2. kl. God stemning i forældregruppen. Lærerne var meget på 

omkring det faglige, sociale mm. Trivselsrådet var kort på og 

fortalte om arrangementer. 

3. kl. Anette var deltagende i mødet. Der var stor fokus på 

klassens faglige niveau, opførsel og børnenes høje 

konfliktniveau. Derudover en opfordring til at lade eleverne gå 

i SFO for fællesskabets skyld. 

4. kl. En velfungerende klasse, som arbejder koncentreret. Der 

stilles større krav til børnene i 4.klasse, hvor de øves i at 

være selvhjulpne (tjekke ugeplan, huske idrætstøj mm.). Der 

er startet klub i 4.klasse, som der tales rigtig godt om. En 

inklusionselev, som efterhånden er med i mange timer. 

5. kl. Pigegruppen er lille og det kan gøre, at enkelte føler sig 

ekskluderet. Derfor blev der opfordret til at man gik hjem og 

talte med sit barn om fællesskab. Der var desuden snak om 

hyttetur og forberedelsen hertil. 

En aktivitet for forældregruppen, som var en god icebreaker. 

God tone og stemning blandt klassens forældre. 
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6. kl. Der var snak om elevernes online-liv. 

Sprogbrug mm. 

Klassen er meget opdelte i piger vs. drenge. 

SSP (Bianca) har været inde over klassen for at hjælpe. Der 

er en bekymring for drenge-gruppen og deres ageren. 

De er udfordret når der er vikarer, men rigtig godt kørende 

ved kendte voksne.  

 

 
4. Beslutninger 

a) Trivselsråd – udpegning eller frivillig indtræden? 

 

• 0.klasses-folderen - der skal være et afsnit om Trivselsrådet og 

hvilke forventninger skolen har til det forpligtende fællesskab. 

• Der er opbakning til at der laves en liste, hvor alle forældre på et 

tidspunkt bliver repræsenteret og kan bidrage. 4 repræsentanter pr. 

klasse. Klasselæreren laver trivselsrådet år for år efter klasselisten. 

 

b) Fællesmøde med medarbejdere planlægges 

• Skærmpolitik 

 

Vi laver et fyraftensmøde, hvor der planlægges endeligt. 

 

 
5. Siden sidst (10 min.) 

• Vi har haft besøg på skolen i forbindelse med Struer Cup. Der var 

ryddet pænt op, så alt i alt en god oplevelse. 

 
6. Næste møde samt emner (10 min.) 
 

• Tirsdag den 19. november 2024 Personale+bestyrelse kl. 17-20. 

 

 


